
Pöytäkirja 22/2024

Aalto-yliopiston Arkkitehtikilta ry

Hallituksen kokous 22/2024, 27.5.2024, klo 12:00.

Paikka: K102, Otakaari 1 A, 02150 Espoo

Paikalla:

Puheenjohtaja Kasper Luoma

Sihteeri Kerttu Kontinaho

Hupimestari Minttu Niinivuori

Opintovastaava Antero Heino

Tilava Majava Ronja Karvonen

Fuksikapteeni 2024-2025 Mirka Pellikka

Etänä:

Kansainvälisyyskapteeni 2024-2025 Anni-Emilia Helin

Tiedottaja Boglarka Veres

Poissa:

Fuksikapteeni 2024-2025 Eliel Kytömäki

Hupimestari Ida Korhonen

Yrityssuhdevastaava Matleena Sirviö

Rahastonhoitaja Emilia Tattari

Yhteisövastaava Aino Roiha

1. Kokouksen avaaminen
Puheenjohtaja avaa kokouksen ajassa 12:19.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen
Kokous todetaan lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi
Esityslista hyväksytään kokouksen työjärjestykseksi
sillä muutoksella, että lisätään
etäosallistumismahdollisuus hallituksen jäsenille.
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4. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Esitys: Pöytäkirjantarkastajiksi valitaan Minttu
Niinivuori ja Boglarka Veres.

Päätös: Valitaan pöytäkirjantarkastajiksi Minttu
Niinivuori ja Antero Heino

5. Ilmoitusasiat ja posti
5.1. Posti

Hallitus käy läpi saapuneen postin.

Postissa saapunut Verohallinnolta kirje ja
Arkkitehtilehti 3/2024.

5.2. Hallituksen jäsenten kuulumiskierros
Hallituksen jäsenet kertovat kuulumisensa.

Mirka Pellikka saapuu Zoomiin ajassa 12:23

Väsyttää. Kouluhommia edelleen. Matka lähestyy. Neljältä
aamulla lähtö. Perhekaverisitsit meni hyvin. Merihaka
aiheuttaa yöttömiä öitä. Kesätehtävä ärsyttää. Äidiltä
jäi jatkot välistä. Jäätävän kokoinen sämpylä.
Kellotuksen kertausta luvassa hallitukselle. Ukkosta
Matinkylässä. Pelotti. Lukkarointia ensimmäistä kertaa.
Jännittävää. Portugali jännittä. Elmo palaa
pöytäkirjassa. Hyvää kuuluu.

5.3. Muut ilmoitusasiat
Hallitus käy läpi muut ilmoitusasiat.

Killan ylimääräisessä kokouksessa tarjoillaan mehujäitä
osallistujille!

6. Sektorit
Hallitus ottaa tiedoksi sektoreiden asiat ja päättää
mahdollisista sektoreiden toimintaan liittyvistä
asioista.

6.1. Hallintosektori
6.1.1. Ilmoitusasiat

Puheenjohtaja:
Killan ylimääräinen kokous keskiviikkona.

Dekaanin lounas keskiviikkona.
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Rahastonhoitaja:
Ei ilmoitusasiaa.

6.1.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

6.2. Yhteisösektori
6.2.1. Ilmoitusasiat

Yhteisövastaava:
Kiltakahvit x kulttuuritoimikunta pidetty, kävijöitä
ollut, tosin hieman vähemmän kuin aiemmin - lomalaitumet
kutsuvat. Jaosten johtajat vierailevat kokouksessa
tänään ja voivat kertoa tarkemmin kuulumisia.

6.2.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

6.3. Viestintäsektori
6.3.1. Ilmoitusasiat

Sihteeri:
Ei ilmoitettavaa.

Tiedottaja:
Kevään viimeinen viikkotiedote julkaistu. Ayy:n
ylläpitämä hallituksen sähköpostilista liitetty uusiin
sähköpostilistoihin, poistettu roskapostia. Keskusteltu
jääräkummin kanssa (tämän päivän tapaaminen jouduttu
perumaan). Otettu vastaan postia hallituksen
postilaatikosta. Tiedotettu studio kipsarin
sulkeutumisesta ja mainostettu sen sulku sitseistä.

6.3.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

6.4. Yrityssuhdesektori
6.4.1. Ilmoitusasiat

Yrityssuhdevastaava:
Ei tiedotettavaa.

6.4.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.
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6.5. Tapahtumasektori
6.5.1. Ilmoitusasiat

Hupimestarit:
Perhekaverisitsit sujuivat hyvin. Saimme paljon kehuja
ja konnat jaksoivat mallikkaasti loppuun asti. AK <3 IK.
Killan kesäpäivät 28.6.2024. Kesäpäivät lähestyy.

6.5.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

6.6. Uudet opiskelijat-sektori
6.6.1. Ilmoitusasiat

Fuksikapteenit:
Fuksioppaan materiaalit toimitettava tän viikon aikana!
Fuksivideota aloitettu ideoimaan ja tulevien fuksien
telegram chatit täytyy luoda.

Kansainvälisyyskapteeni:
Suurin osa study guiden materiaaleista saatu ja
kirjoitettu, pajakoulutukset hoidettu

Mirka Pellikka saapui kokoukseen ajassa 12:55 ja poistui
Zoomista.

6.6.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

6.7. Tilasektori
6.7.1. Ilmoitusasiat

Tila- ja Majavastaava:
Kiltiksen käytävä siivottu ja tyhjennetty
palotarkastuksen tieltä. Sovittiin muiden kiltojen
kanssa käytäväkaapeista niin, että meillä on kolme
meidän kiltistä lähimpänä olevaa kaappia. Huomenna
kokoustan ARTS talovastaavien kanssa.

Leo Jussila saapui kokoukseen ajassa 12:59

6.7.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

6.8. Edunvalvontasektori
6.8.1. Ilmoitusasiat

Opintovastaava:
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Laitoskahvit pidettiin. Toivoisin parempaa yhteistyötä
laitoksen kanssa mutta he ovat erityisen hyviä pistämään
kaiken opiskelijoiden syyksi.
Koitetaan tätä sitten Reuterin kanssa avata ensi
lukuvuotena.
Dekaanilounas tulossa jos on ongelmia niin kertokaa niin
viedään eteenpäin.
NuDe:n Opintovastaavan kanssa juteltu yhdessä meidän
opiskelijoiden huolista ja Dekaanilounailla
keskustelluista asioista. Viedään sukupuolineutraalit
WC:t ja Kuukautis Ystävällisten vessojen lisääminen
suoraan ACRE:lle.

SAFAn koulutus- ja tutkimustoimikunta pyytänyt koostetta
Aallon arkkitehtuurin opiskelijoiden kuulumisista
kesäkuun kokoukseensa.

Victor Agbomeirele ja Aaro Vanninen saapui ajassa 13:02

6.8.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

7. Jaokset
Jaosten johtajat vierailevat kokouksessa. Hallitus ottaa
tiedoksi jaosten asiat.

ISOneuvos ei paikalla
ISOilla ollut virkistäytyminen ja heidät on kuvattu,
ISOkaste tulossa heinäkuussa.

Kiltisvastaava ei pääse paikalle, mutta hänen
kuulumisensa:
- Panomestarit on saanu hommansa vuodelle pulkkaan
- Puutarhatonttujen hommat pyörii omatoimisesti ja
aktiivisesti
- Kiltiskätyreiden kanssa ollaan suunniteltu
kesäsiivousta ja syksyksi on aikeissa saada vähän
sisustusmuutoksia kiltikselle (lisää säilytystilaa ja
tunnelmavalaistusta)
- Kahvinvartijoilla on kuulumisten perusteella toiminu
hyvin järjestelyt ja on saanu edeltäjiltään hyvät
lähtötiedot
- Sauna in transit hävityspartion toiminta ilmeisesti
suunnittelun suunnitteluvaiheessa

Paperin toimitus:
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Hyvin lähtenyt käyntiin, mutta haasteita hieman
organisoinnissa. Hallituksen roolia pyydetty
tiiviimmäksi toimituksessa. Seuraava paperi ilmestyy
lukuvuoden loppuun mennessä, toivottavasti ensi
viikolla.

Victor Agbomeirele poistui ajassa 13:07

Siirrytään kohtaan kahdeksan (8) “AO-päivät” ajassa 13:07

Viini- ja juustojaos:
Kesäkiljava elokuussa
Sauna-In-Transsitin hävitystä keskusteltu hallituksen
kanssa.
AO-päivät käydään läpi omana kokouskohtana

Leo Jussila poistuu ajassa 13:36

Hyvinvointijaos:
Kerran kuussa keskimäärin järkätty jotain tapahtumaa.
Budjetissa pysytty, rahaa käytetty maltillisesti.
Kävijämäärät tapahtumissa hieman vähäisiä.
Purjehdustoimikunnan kausi käynnistymässä.

Somevastaava:
Somessa oltu aktiivisen epäaktiivisia.
Yritetään saada Instagramia aktivoitua.

Siirrytään kohtaan yhdeksän (9) “Talous” ajassa 13:59

8. AO-päivät
AO-tirehtööri vierailee kokouksessa ja kertoo AO-päivien
valmistelun tilanteen.

AO-tirehtööri Leo Jussila kertoo AO-päivien kuulumiset
ja tilanteen.

Valimoa (Metallimiehenkuja 2) kysytty pitopaikaksi,
vaatii vielä ACRE:n hyväksynnän, joka pitäisi tulla
tällä viikolla. Sahan tilavuokraus lähtökohtaisesti ei
mahdollinen, KY:n omassa käytössä AO-päivien aikana.

Työvoima hankalaa saada järjestämisen avuksi. Moni ei
halua lupautua koska syksyn suunnitelmat auki. Toinen
tirehtööri vielä puuttuu. EA-koulutettuja tyyppejä
tarvitaan
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Viime Aallossa järjestettyjen AO-päivien järjestely
aloitettu vasta heinäkuussa edellisten tirehtöörien
mukaan, joten ei vielä hirveä kiire.

Majoitusta kartoitettu useammasta paikasta.
Iltatoimintaan varattu kohde.

Budjetti auki AO-päiville vielä auki johtuen
sponsoreista ja mahdollisista tuista.

Teemassa halutaan tuoda esiin Aallon Arkkitehtikillan
eroa muihin arkkitehtikiltoihin, koska meillä opiskelee
myös maisema- ja sisustusarkkitehtejä. Otetaan teemassa
vaikutteita 2023 Oulun AO-päivistä.

Jenni Rompasaari saapui ajassa 13:11

Palataan kohtaan seitsemän (7) “Jaokset, Viini- ja
juustojaos” ajassa 13:17

9. Talous
Hallitus käsittelee sektorikohtaisesti mahdolliset
hyväksyttävät laskut ja ottaa tietoon muut talouteen
liittyvät asiat.Toinen tirehtööri vielä haussa

Saapuneet kulukorvaukset:

Hallintosektori:

Ida Korhonen 65€
Vuosijuhlaedustus (Koneinsinöörikilta)

Minttu Niinivuori 130€
Vuosijuhlaedustus (Tietokilta & Koneinsinöörikilta)

Yhteisösektori:

Ellen Pellikka 9,95€
Kulttuuritoimikunnan koruaskartelun tarvikkeet

Päätös: Hyväksytään saapuneet kulukorvaukset

10. Uudet jäsenet
Hallitus hyväksyy uusia henkilöitä killan jäseneksi.
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Ei uusia jäsenhakemuksia.

11. Toimihenkilöiden nimeäminen
Hallitus nimeää uusia jäseniä killan raatiin.

12. Muut esille tulevat asiat
Hallitus käsittelee muut esille tulevat asiat.

Pääsykoepiknik on tiistaina 4.6.2024. Järjestetään
lähtökohtaisesti Marmoripihalla riippuen remontista.

13. Seuraava kokous
Hallituksen säännölliset kokoukset jäävät tämän
kokouksen jälkeen kesätauolle. Hallitus kokoontuu
kesällä tarpeen vaatiessa ja palaa säännölliseen
kokousrytmiin elokuussa.

14. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päättää kokouksen ajassa 14:06
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